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ΠΡΑΚΤΙΚΑ  

15ΗΣ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  

ΔΗΜΟΥ ΠΟΡΟΥ 

ΤΗΣ 01ης-07-2024 

ΠΑΡΟΥΣΙΕΣ 

 

Πρόεδρος (κα Ιωάννα Γρίβα): Καλησπέρα. Να πάρουμε λίγο παρουσίες. Η 

Πρόεδρος παρούσα. 

Πρόεδρος: Κυρία Κουτουζή; 

κα Κουτουζή: Παρούσα.  

Πρόεδρος: Κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης: Παρών. 

Πρόεδρος: Κυρία Μακρή; 

κα Μακρή: Παρούσα.  

Πρόεδρος:  Ο κύριος Μάνεσης απουσιάζει. 

Πρόεδρος:  Ο  κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Παρών. 

Πρόεδρος: Κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Παρών.  

Πρόεδρος: Κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Παρών.  

Πρόεδρος: Κύριος Χαρακλάνης; 

κ. Χαρακλάνης: Παρών. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Δημητριάδης απουσιάζει. 

Πρόεδρος:  Κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Παρούσα. 

Πρόεδρος: Η  κυρία Καραμάνη απουσιάζει και με έχει  ενημερώσει. 

Πρόεδρος:  Ο κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Παρών. 

Πρόεδρος: Κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Παρών. 

Πρόεδρος:  Κυρία Ροή; 

κα Ροή: Παρούσα. 
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Πρόεδρος:  Επομένως υπάρχει απαρτία,  μπορούμε να ξεκινήσουμε. 

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΕΙΣ  

 

Πρόεδρος:  Δήμαρχε,  έχετε ανακοινώσεις; 

Δήμαρχος (Γεώργιος Κουτουζής): Επί της ουσίας και επί των σημερινών 

θεμάτων, δεν έχω καμία ανακοίνωση. Απλά θέλω να αναφέρω ότι… και να 

ευχαριστήσω τους εθελοντές στην πυρασφάλεια, που ανταποκρίνονται εν πολλοίς. Κι 

έτσι παρότι το ότι ο καιρός ξεκινήσει πολύ άσχημα και τα τεσσάρια για τα πεντάρια 

είναι επαναλαμβανόμενα,  υπάρχουν αυτοί.  Αυτή  η  φύλαξη που πρέπει και πάμε 

καλά.  Και θέλω να καλέσω και όσους άλλους έχουν χρόνο και τους ενδιαφέρει να 

βοηθήσουν, είναι ευπρόσδεκτοι, ούτως ώστε οι βάρδιες στην πυρασφάλεια να 

στελεχωθούν ακόμα   πιο καλά και να έχουν πιο καλή απόδοση.  

Πρόεδρος: Υπάρχει κάποια άλλη ανακοίνωση; 

Ορίστε,  κυρία Κανατσίδη. 

κα Κανατσίδη: Εγώ θα περίμενα μια άλλη ανακοίνωση, από τον κύριο 

Μουτζουβή.  Δεν έχετε να μας  ανακοινώσετε τίποτα κύριε Μουτζουβή;  

Πρόεδρος: Εδώ μιλάμε για το Δημοτικό Συμβούλιο, όχι για το Λιμενικό Ταμείο.  Δεν 

υπάρχει αρμοδιότητα. 

κα Κανατσίδη: Σαν Δημοτική Σύμβουλος ρωτάω κυρία Πρόεδρε. 

Πρόεδρος: Να πάτε στο Λιμενικό Ταμείο. 

κα Κανατσίδη:  Θα έπρεπε να ανακοινωθεί μια πολύ σημαντική πράξη… 

Πρόεδρος: Δεν υπάρχει αρμοδιότητα του Δημοτικού  Συμβουλίου… 

κα Κανατσίδη: Σας παρακαλώ, κυρία Πρόεδρε… 

Πρόεδρος: Εγώ σας παρακαλώ,  εγώ αποφασίζω… 

κα Κανατσίδη: Θα  μου υποδείξετε τι θα ρωτήσω; 

Πρόεδρος: Ωραία ρωτήστε. Εγώ απαγορεύω να απαντηθεί. Πάμε παρακάτω. 

κα Κανατσίδη: Ορίστε; 

Πρόεδρος: Απαγορεύω να απαντηθεί. 

κα Κανατσίδη: Αλήθεια; 

Πρόεδρος: Βεβαίως. 

κα Κανατσίδη: Ωραία, ευχαριστώ πολύ. 

Πρόεδρος: Δεν υπάρχει αρμοδιότητα. 
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κα Κανατσίδη: Επιφυλάσσομαι. 

Πρόεδρος: Θέλετε να απαντήσετε κύριε Μουτζουβή;  

κ. Μουτζουβής:  Αν είναι ότι θέλετε να σας απαντήσω. Υπάρχει και μια ανακοίνωση 

που την κάναμε πριν εικοσιπέντε λεπτά, συνολική για την… 

κα Κανατσίδη: Που την κάνατε την ανακοίνωση; 

Δήμαρχος: Σε όλα τα μέσα κυρία Κανατσίδη. Και στο facebook του Δήμου… 

……… 

Ομιλεί η κα Κανατσίδη χωρίς μικρόφωνο και είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση. 

……… 

κ. Μουτζουβής: Υπάρχει ανακοίνωση. 

……… 

Συνεχίζει να ομιλεί η κυρία Κανατσίδη, χωρίς μικρόφωνο και είναι αδύνατη η 

απομαγνητοφώνηση. 

……… 

Δήμαρχος: Ωραία, σας παραπέμπουμε στην ανακοίνωση αυτή, να την δουν όλοι… 

κ. Μουτζουβής: Υπάρχει ανακοίνωση και αποφάσεις…. 

κα Κανατσίδη: Στο Δημοτικό Συμβούλιο, δεν μπορείτε να την κάνετε την 

ανακοίνωση; 

κ. Μουτζουβής: Βεβαίως, πείτε μου τι θέλετε; Να κανονίσουμε, να κάνουμε 

ανακοίνωση; 

Πρόεδρος: Κύριε Μουτζουβή,  απλά να τονίσω ότι αυτό είναι κατά παρέκκλιση της 

διαδικασίας, γιατί για αυτό, δεν υπάρχει αρμοδιότητα εδώ. Χαριστικά γίνεται.  

κα Κανατσίδη: Ωραία. Εγώ θέλω να κάνω κάποιες ερωτήσεις. Απαγορεύεται να 

κάνω ερωτήσεις;   

Πρόεδρος: Εάν αφορούν το Λιμενικό Ταμείο,  δεν είναι αρμόδιο το Δημοτικό 

Συμβούλιο.  

κα Κανατσίδη:  Τι λέτε τώρα; 

Πρόεδρος:  Αυτό που ακούτε.    

κα Κανατσίδη:  Ο  Δήμος είναι πάνω από το Λιμενικό Ταμείο. 

Πρόεδρος:…  Θα έπρεπε να είχατε κάνει το αίτημα … 

κα Κανατσίδη:… Τώρα τι είναι αυτά που μου λέτε … 

Πρόεδρος: … Θα έπρεπε να είχατε κάνει το αίτημα … 

κα Κανατσίδη:… Αυτά είναι πρωτόγνωρα  που μου λέτε … 
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Πρόεδρος: …Να είχατε κάνει  το αίτημα στο Λιμενικό Ταμείο και να μου το 

καταθέσετε. Το κάνατε; 

κα Κανατσίδη: Που δηλαδή το αίτημα  στο Λιμενικό Ταμείο; 

Πρόεδρος: Στον Πρόεδρο. Στο Λιμενικό Ταμείο,  στον Πρόεδρο. 

κα Κανατσίδη: Γιατί είμαι σύμβουλος στο Λιμενικό Ταμείο; 

Πρόεδρος: Ξεχωριστό. Όχι το  Δημοτικό Συμβούλιο. Νομικό πρόσωπο. 

Δήμαρχος:  Ιωάννα,  Ιωάννα.  Συγγνώμη κύριοι.  Παρότι έχει δίκιο η Πρόεδρος. 

Αν θέλετε, αν θέλετε… ακούστε… 

κα Κανατσίδη: Ναι. 

Δήμαρχος: Είμαστε ανοιχτοί να απαντήσουμε, παρότι βγήκε ανακοίνωση. 

Αναλυτικότατη ανακοίνωση,  πριν μία ώρα. Να την διαβάσουν όλοι,  οι πολίτες και οι 

ψηφοφόροι και οι δημότες του Πόρου.   Ό,τι θέλετε να σας απαντήσουμε …  

κα Κανατσίδη:  Ναι,  αλλά ξέρετε … 

Δήμαρχος:  Ακούστε. Να ολοκληρώσω, δεν σας διακόπτω κυρία Κανατσίδη.  

κα Κανατσίδη:  Ναι.   

Δήμαρχος:  Αν θέλετε όμως, κατά παρέκκλιση και ο κύριος Πρόεδρος κι εγώ να 

απαντήσουμε σε ό,τι θέλετε. 

κα Κανατσίδη: Θα μου απαντήσετε λοιπόν; Έχω κάποιες ερωτήσεις.  

Δήμαρχος: Βεβαίως, βεβαίως. 

Πρόεδρος: Προχωράμε λοιπόν, να ρωτήσετε.  

κα Κανατσίδη: Λοιπόν. Όπως γνωρίζουμε, το βασικό κίνητρο για οποιαδήποτε 

δράση,  του  Λιμενικού Ταμείου και του Δήμου, είναι το κέρδος. Το κέρδος και η 

διαφάνεια,  η διαύγεια.  Λοιπόν θέλω να μου απαντήσετε,  γιατί έγινε κατεπείγουσα 

συνεδρίαση και μάλιστα Σάββατο μεσημέρι, με Παρασκευή βράδυ η 

πρόσκληση,  όταν υπήρχαν τόσες μέρες αδράνειας. Μία ερώτηση είναι αυτή.  Θέλετε 

να κάνω όλες τις ερωτήσεις;    

κ. Μουτζουβής: Δεν υπήρχαν μέρες αδράνειας. Δεν υπήρξε καμία ημέρα αδράνειας. 

Το Λιμενικό Ταμείο άφησε ανοιχτή τη διαδικασία. Θα μπορούσε να είχε γίνει ανάθεση 

ή απευθείας παραχώρηση, από την πρώτη, δεύτερη μέρα. Θέλαμε να πετύχουμε το 

καλύτερο τίμημα. 

κα Κανατσίδη: Το πετύχατε; 

κ. Μουτζουβής: Την πρώτη προσφορά την έκανε ο κύριος  Δημητριάδης με 31.000€. 

Να ξέρετε οι προσφορές αυτές … 

κα Κανατσίδη: Δεν σας καταλαβαίνω, μιλάτε πολύ γρήγορα. 
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κ. Μουτζουβής: Η πρώτη προσφορά δόθηκε από τον κύριο Δημητριάδη,  νομίζω 17 

Ιουνίου,  από την εταιρεία ΚΟΚΟΒΙΟΣ.  Και οι  προσφορές αυτές είναι 

δεσμευτικές. Θα δείτε λοιπόν,  στην ανακοίνωση μας ότι,  αργότερα επανήλθε ο 

κύριος Δημητριάδης και ήθελε να του ανακοινώνω εγώ,  στο αυτί προφανώς,  ποιός 

θα δώσει μεγαλύτερη προσφορά, για να μπορέσει  να την προσφέρει. Αυτά τα 

πράγματα  δεν γίνονται στις απευθείας  παραχωρήσεις.  Η απευθείας παραχώρηση 

λοιπόν,  έμεινε ανοιχτή.  Μεταξύ των τεσσάρων,  ήταν δύο εταιρείες,  οι  οποίες είχαν 

ιστορικό δραστηριότητας επιχειρηματικής,  πάνω στον τομέα και στην εστίαση και 

στον τομέα της εκμετάλλευσης παραλιών.  Ούτως ή άλλως,  οι νέοι όροι που βάλαμε 

μέσα, που  προβλέπεται να έχουμε  νέους όρους,  από το άρθρο 39 του ΠΔ , 715 του 

1979,  που με αυτό βασιζόμαστε.  Κι επίσης το … 71 του 2001,  γιατί αυτός  είναι ο 

θεμελιώδης νόμος,  που αφορά τις παραχωρήσεις από τις χρήσεις και που είναι στην 

δικαιοδοσία των Λιμενικών Ταμείων.  Έτσι ενεργήσαμε, περιμέναμε, ήρθαν οι 

προσφορές,  συγκεντρώθηκαν  δικαιολογητικά. Προσπαθήσαμε να το κρατήσουμε σε 

χαμηλό τόνο και χωρίς να ψιθυρίζουμε και μόλις … 

κα Κανατσίδη: Έγινε όμως κάποια προσφορά,  την μέρα της συνεδρίασης.   

κ. Μουτζουβής:  Ακούστε,  ακούστε με λίγο. Σας παρακαλώ πολύ. Τι να έγινε; 

κα Κανατσίδη: Μου φωνάζετε; Για ποιό λόγο μου φωνάζετε;  

κ. Μουτζουβής: … η απευθείας ανάθεση είναι … 

κα Κανατσίδη: Για ποιό λόγο μου φωνάζετε; 

κ. Μουτζουβής:  Μα με διακόπτετε.   

κα Κανατσίδη:  Α  σας διακόπτω.  Περιμένω να τελειώσετε.   

κ. Μουτζουβής:  Λοιπόν.  Και την Παρασκευή,  εφόσον ήρθε και η τελευταία,  είχαμε 

από την Δευτέρα ενδιαφέρον από την εταιρεία,  από την Τρίτη.  Και της είπαμε πως 

γίνεται  η διαδικασία και τι πρέπει.  Να μας  προσκομίσετε τα δικαιολογητικά,   για  να 

δούμε λίγο το background της.   

Και το κάναμε αυτό, την Παρασκευή ολοκληρώθηκε η συλλογή από μας κάποιων 

στοιχείων βασικών…  

κα Κανατσίδη:  Παρασκευή βράδυ,  έντεκα  η ώρα …  

κ. Μουτζουβής: Εγώ… κοιτάχτε να δείτε. Ελάτε  στον υπολογιστή μου, τους όρους, 

τους νέους όρους, τους ολοκλήρωσα την Τετάρτη, ε.. την Παρασκευή στις έξι η ώρα.  

Λοιπόν,  δεν απαγορεύεται να στέλνουμε…. και ο  κύριος Δημητριάδης παλαιότερα 

και το ΔΛΤ,  αλλά και ο Δήμος… 

κα Κανατσίδη:  Καλά,  μην χρησιμοποιείτε, πάντα,  τον Δημητριάδη για ό,τι κάνετε.   
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κ. Μουτζουβής: Ακούστε με λίγο. Έχετε στείλει προσκλήσεις αργά το 

βράδυ.  Λοιπόν.  Πείτε μου,  κάτι άλλο.  

κα Κανατσίδη:  Λοιπόν.  Υπήρχαν και άλλοι Ποριώτες επιχειρηματίες,  που είχανε 

δραστηριοποιηθεί σε πλαζ και ενδιαφέρονταν και αυτοί,  δεν θα πω ονόματα …  

κ. Μουτζουβής:  Δεν υπέβαλε κανένας  προσφορά.  

κα Κανατσίδη:  Δεν υπέβαλε κανένας προσφορά. Ούτε τους … 

……………… 

Σε αυτό το σημείο ακούγεται κάποιος Δημοτικός Σύμβουλος να μιλάει,  χωρίς να 

χρησιμοποιεί το μικρόφωνο και γίνεται ένας  μικρός διάλογος με τον κύριο 

Μουτζουβή.  Επίσης,  ακούγεται να μιλάει ταυτόχρονα και η κυρία Κανατσίδη.   

Αδύνατη απομαγνητοφώνηση.  

……………… 

κ. Μουτζουβής: Δεν βγαίνει στις απευθείας παραχωρήσεις 

πρόσκληση.  Η  πρόσκληση ήταν να δημοσιοποιηθεί,   μέσω του ΔΙΑΥΓΕΙΑ. Αφήστε 

που ήταν το κοινό μυστικό σε όλο τον Πόρο τώρα.  Όπου και να καθόμουνα,  όλοι 

μου λέγανε,  φίλοι μου και γνωστοί. Κι  εγώ εδώ ζω, ξέρετε.  

κα Κανατσίδη:  Και τώρα,  είναι κοινό μυστικό,  ότι έγιναν σκοτεινές διαδικασίες. 

κ. Μουτζουβής: Όλοι γνώριζαν για τις παραλίες, όλοι. Για την παραλία του Ασκελιού. 

Είναι το μεγάλο μας μυστικό πια. Ή δεν το ξέρουμε;  Μέχρι και οι προσφορές 

κυκλοφορούσαν, τα τμήματα των κάθε εταιριών. Μη μου 

λέτε.  Λοιπόν, έκανε  ανακοίνωση ο Δήμαρχος στις 14 Ιουνίου και επίσης 

ανακοινώθηκε,  στο ΔΙΑΥΓΕΙΑ  του Λιμενικού Ταμείου,  η απόφαση να πάμε σε … 

συγνώμη, να πάμε σε, …  μάλλον ότι ο κύριος Μάνεσης έφυγε. Οπότε, πάμε στην 

επόμενη λύση, που είναι ποιά; Είναι η απευθείας παραχώρηση. Αυτό 

είχε  διαμοιραστεί σε  όλους και στα καφενεία και παντού.  Δεν οφείλει το Λιμενικό 

Ταμείο,  να κάνει κάποια πρόσκληση,  καταλάβατε ; 

κα Κανατσίδη: Εκδιώχθηκε; 

κ. Μουτζουβής: Εκ του νόμου, δεν οφείλει.  Διαβάστε το άρθρο 24Β του νόμου 29 

71. Παρακαλώ, το επόμενο ερώτημα σας. 

κα Κανατσίδη: Το ερώτημα μου το επόμενο είναι ότι, εμφανίστηκε η εταιρεία 

ΚΟΚΟΒΙΟΣ με μία καλύτερη προσφορά από αυτή που την αναθέσατε.  

κ. Μουτζουβής:  Η  εταιρεία ΚΟΚΟΒΙΟΣ, όπως θα διαβάσετε στην ανακοίνωση 

αυτή, που προσπάθησε να χειραγωγήσει και το ΔΣ  και εμένα τον ίδιο. Η 

προσφορά,  που την υπέβαλε,  είναι άπαξ και δεσμευτική,  όταν την υπέβαλε. Θα 
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μπορούσε λοιπόν και η άλλη εταιρεία,  να ήταν απ’  έξω,  από το Λιμενικό Ταμείο την 

ώρα που κάνουμε  Συμβούλιο … 

κα Κανατσίδη: Δηλαδή η συμπεριφορά σας ήταν τιμωρητική στον ΚΟΚΟΒΙΟ, 

παρόλο που ήταν καλύτερη. 

κ. Μουτζουβής:  Δεν ήταν τιμωρητική.  Οι  προσφορές κλείνουν,   να το πω έτσι την 

διαδικασία,  όταν φεύγει … 

κα Κανατσίδη:  Μα δεν ήταν … 

κ. Μουτζουβής:  Ακούστε λίγο.  Και ήταν και ένα μελανό σημείο. Όταν φεύγει από το 

email του ΔΛΤ,  η  πρόσκληση στα μέλη.  Η πρόσκληση στα μέλη αφορά τα θέματα 

και μέσα έχει εισηγήσεις.  Με κάποιο τρόπο,  η εταιρεία η συγκεκριμένη έμαθε και τα 

ποσά.  Ανακοινώσιμα ξέρετε δεν είναι εισηγήσεις οι ίδιες. Είναι τα θέματα προς 

συζήτηση.  Ανακοινώσιμα στο ευρύ κοινό,  που το ΔΛΤ  μέχρι σήμερα,  δεν  έχει μπει 

σε τέτοια διαδικασία να υιοθετήσει,  αλλά … 

κα Κανατσίδη:  Να σας πω κάτι,  υπάρχει … 

κ. Μουτζουβής:  Μισό λεπτό …  

κα Κανατσίδη: … υπάρχει η προσφορά 45 χιλιάδες από τον κύριο Λούζη και οι 46 

χιλιάδες από την εταιρεία που εσείς προσκαλέσατε.  

κ. Μουτζουβής:   Προκάλεσα εγώ εταιρεία;  Προσκάλεσα;  Πάρτε το πίσω τώρα.  

κα Κανατσίδη:  Το παίρνω πίσω 

κ. Μουτζουβής:  Δεν προσκάλεσα καμία εταιρεία εγώ.   

κα Κανατσίδη:  Δεν προσκαλέσατε εσείς καμία εταιρεία.   

κ. Μουτζουβής:  Σας παρακαλώ πάρα πολύ.   

κα Κανατσίδη:  Πως  έμαθε η εταιρεία … 

κ. Μουτζουβής:  Νομίζω ότι ο συγκεκριμένος επιχειρηματίας,  στο κατάστημα σας 

τρώει.   

κα Κανατσίδη: Πως  έμαθε …. 

κ. Μουτζουβής:  Ο συγκεκριμένος επιχειρηματίας,  στο κατάστημα σας τρώει.   

κα Κανατσίδη:  Δεν τον ξέρω κύριε Μουτζουβή.  Και δεν έχω να πω τίποτα,  δεν έχω 

να πω τίποτα για τον επιχειρηματία.   

κ. Μουτζουβής:  Τον προσκάλεσα εγώ. Από που τον προσκάλεσα; Τον ξέρω;  

κα Κανατσίδη:  Μα δεν έχω να πω τίποτα για τον επιχειρηματία,  άλλο θέλω να πω.   

κ. Μουτζουβής:  Μα τι μου λέτε τώρα;   

Πρόεδρος:  Αφήνετε αιχμή όμως, αφήνετε αιχμή.  

κα Κανατσίδη: … Έρχεται με μία προσφορά, έρχεται με μία προσφορά … 
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κ. Μουτζουβής: Σας παρακαλώ. Περί του ήθους μου δεν σηκώνω τίποτα. 

κα Κανατσίδη: Τι λέτε τώρα, τι λέτε τώρα; 

……… 

Ομιλεί κάποιος Δημοτικός σύμβουλος, χωρίς μικρόφωνο, αδύνατη η 

απομαγνητοφώνηση.  

……… 

κ. Μουτζουβής: Δεν προσκάλεσα κανέναν εγώ. 

κα Κανατσίδη: Τι σας είπα εγώ; Γιατί θιχτήκατε τόσο πολύ; 

κ. Μουτζουβής: Μου είπατε ότι προσκάλεσα εγώ επιχειρηματία; 

κα Κανατσίδη: Διαγράψτε τη λέξη  “προσκάλεσα¨,  δεν ήθελα να πω αυτή τη λέξη.  

κ. Μουτζουβής:  Ωραία.  

κα Κανατσίδη:  Δεν εννοούσα αυτό,  δεν εννοούσα αυτό.  Εννοώ ότι έμαθε η εταιρεία 

αυτή,  ότι υπήρχε προσφορά 45.000.  Και ήρθε με μία προσφορά 46.000.  Που έμαθε 

ότι ήταν 45.000;  

κ. Μουτζουβής:  Από ανθρώπους που το γνωρίζανε, γιατί οι τιμές,  σας λέω και πάλι 

είχανε… υπήρξανε στον Πόρο πολλά άτομα  που ξέρανε τις τιμές. Οι  τιμές είχανε 

περάσει στο κοινό. Τι να σας πω τώρα, να τις φυλάω στο γραφείο μου; Σε ένα email 

έρχονται…  

κα Κανατσίδη:  Εσείς καταλογίσατε όμως ότι μαθαίνονται οι προσφορές και οι τιμές 

και όλα αυτά διαρρέουν.  Σε κάποιον άλλον το καταλογίσατε.   

κ. Μουτζουβής:  Ναι,  λέω ότι μαθεύτηκε  ενώ 9:00 η ώρα,  9:30 στείλαμε το 

email,  μέχρι την άλλη μέρα το πρωί υπήρχε αντιπροσφορά,  που…  απαγορεύεται, 

αυτό δεν είναι μέσα στο πλαίσιο της λειτουργίας, από την εταιρεία τη 

συγκεκριμένη, που είχε προσφέρει,  πριν 15 μέρες,  31.000,  μόνο,  ευρώ.  Και με τον 

κύριο Δημητριάδη,  εγώ είχα πολύ συχνή επαφή. 

κα Κανατσίδη:  Δεν θέλω να πούμε για τον κύριο Δημητριάδη. 

κ. Μουτζουβής: Είχαμε συζητήσει και πάνω στο θέμα, είχαμε και μία 

επιχειρηματολογία,  όχι αντιδικία,  πάνω στο θέμα της τριετίας, ή της πενταετίας. 

Είμαστε στο τηλέφωνο συνέχεια, μιλούσαμε.  Δεν έχω  κανένα πρόβλημα εγώ,  να 

επιλύσω. Καταλάβατε; 

κα Κανατσίδη:  Κύριε Μουτζουβή,  θέλω να ρωτήσω, που δεν το ξέρω γιατί δεν ξέρω 

την εγκύκλιο, την διακήρυξη.  Υπήρχε ένας όρος  μέσα,  από ότι μου είπανε,  ότι ο 

πληροδοτήσας,  ο πλειοδότης όταν παραιτείται,  θα πρέπει να  πληρώσει μία διαφορά 

στον επόμενο.   
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κ. Μουτζουβής: Όλες αυτές οι διαδικασίες, κυρία Κανατσίδη θα κινηθούν… 

Κατ’  αρχήν, για τον δεύτερο πλειοδότη … 

κα Κανατσίδη:  Αυτό ήθελα να ρωτήσω.  Θα κινηθούν αυτές οι διαδικασίες;  

κ. Μουτζουβής:  Είναι δυνατόν να μην κινηθούν;  Για ποιον λόγο να μην κινηθούν;  

κα Κανατσίδη:  Ρωτάω,  κύριε Μουτζουβή.  

κ. Μουτζουβής: Θα κινηθούν, θα κινηθούν. Απλώς για τον δεύτερο 

πλειοδότη, πρέπει να υπήρξε, να είχε ολοκληρωθεί η διαδικασία της απευθείας 

παραχώρησης,  όπως λέγεται μάλλον,  άνευ διαγωνισμού παραχώρησης.  Για να 

προσδιοριστεί το τίμημα, οπότε να προσδιοριστεί και η διαφορά. Πως θα 

εισπράξουμε από τον τελευταίο πλειοδότη,  που υπαναχώρησε,  τη διαφορά,  αφού 

δεν ξέρουμε ποιο είναι το τίμημα. Τώρα, που ξέρουμε ποιο είναι το τίμημα της 

απευθείας παραχώρησης, προσδιορίζεται λοιπόν το τίμημα και θα  κινηθούν οι 

διαδικασίες,  σύμφωνα με την είσπραξη περί δημοσίων εσόδων,  για τα ποσά αυτά.   

κα Κανατσίδη:  Okay.  

κ. Μουτζουβής:  Δεν είπε κανένας ότι δεν θα… γιατί το λέει συνέχεια ο κύριος 

Δημητριάδης. Ποιος είπε,  ότι δεν θα εισπραχθούν τα ποσά αυτά; 

κα Κανατσίδη:  Το ελπίζω να γίνει.  

κ. Μουτζουβής: … ούτε υπάρχει κάποια …  

κα Κανατσίδη:  Το ελπίζω,  για το συμφέρον του Λιμενικού Ταμείου βεβαίως,  όχι 

εκδικητικά. 

κ. Μουτζουβής:  Εννοείται ότι θα εισπραχθούν τα χρήματα αυτά, έτσι;  Εννοείται. 

Δεν μπορεί, μία διαδικασία που προβλέπεται από τον νόμο, να μην τηρηθεί.  Εγώ 

εικοσιεφτά χρόνια στη ζωή μου,  αυτό έκανα.   

Πρόεδρος:  Θέλει να τοποθετηθεί και ο κύριος Δήμαρχος.  

Δήμαρχος: Εγώ θέλω να πω ότι από τον Πρόεδρο και το Συμβούλιο του Λιμενικού 

Ταμείου τηρήθηκαν όλες οι νόμιμες. Γιατί κι εμείς σαν δημοτική αρχή, είχαμε αυτή την 

ευθύνη και την αγωνία,  για να έχουμε καθαρό το μέτωπό μας στην κοινωνία και στους 

… στην οικονομία του τόπου. Έγινε ένας διαγωνισμός την περασμένη χρονιά,  ο 

οποίος τελείωσε με ένα υψηλό τίμημα. Δεν προσήλθε ο πλειοδότης, 

παραχωρησιούχος,  για τους δικούς του λόγους,  διότι θεώρησε ότι πέρασε ο 

καιρός,  υπαιτιότητα του Υπουργείου Εμπορικής Ναυτιλίας.  Το Λιμενικό Ταμείο,  το 

ΔΣ, προχώρησε σε επαναληπτικό διαγωνισμό, σύμφωνα με τη 

διακήρυξη.  Έγινε,  πλειοδότησε ο κύριος Μάνεσης,  ο οποίος και για τους δικούς του 

λόγους και αυτός, δεν ήθελε να υπογράψει σύμβαση. Ο δεύτερος στη σειρά,  ο οποίος 



15 
 

ονομάζεται και ΚΟΚΟΒΙΟΣ,  παρότι είχε όνομα…  ε δεν εκδήλωσε το ενδιαφέρον,  με 

ανάθεση,  αμέσως  μετά,  να πάρει την παραλία, με το αρχικό ποσό των 20.000€. Το 

εξηγεί στο έγγραφο του, συν  50%,  σύμφωνα με το άρθρο 8 της διακήρυξης.  Το 

οποίο έβγαζε ένα ποσό 31.000€.  

Αυτή η προσφορά του κάθε,  του κάθε προσφέροντα,  δεν είναι προσφορά,  είναι 

αίτηση προς παραχώρηση.  Προσφορές κάνουμε στους διαγωνισμούς.  Εδώ είναι 

παραχώρηση. Ήτανε αίτηση προς παραχώρηση. Είναι άπαξ, την έκανε 31 και 

τελείωσε.   

Το να ψιθυρίζει στο αυτί του Προέδρου… εγώ είχα και θα το πω, είχα, όχι 

διαμάχη, είχαμε κάποια διένεξη με τον Πρόεδρο. Του λέω γιατί μιλάς, είσαι 

θεσμός.  Δέχεσαι  προσφορές,  κλείνεις το e-mail και προχωράς  στον επόμενο για 

το συμφέρον του Οργάνου. Όμως ο Κώστας, μπορεί για να… να κάνει και 

καλά.  Αυτός,  συνέχισε να μιλάει με τον κύριο Δημητριάδη.   Και του είπε ότι,  όταν 

έρχεται κάποιον με πιο πολλά,  να με ειδοποιείς να δίνω κι εγώ. Δηλαδή να την 

κάψουμε την παραλία, όπως την είχανε κάψει πέντε χρόνια.  

Όχι κύριοι, η παραλία δόθηκε με αξιοκρατικά κριτήρια, σε σοβαρό επιχειρηματία,  που 

ο οποίος ήρθε και μας βρήκε.  Γιατί ο Πόρος παίζει, ακούγεται,  είναι σε άνοδο. Και 

ζήτησε την παραλία,  να τη φτιάξει, όπως είναι οι παραλίες  στα καλά νησιά.  Όποιος 

έχει έννομο συμφέρον,  να προσφύγει στη  δικαιοσύνη και θα δείξει η δικαιοσύνη.  

κ. Μουτζουβής:  Αν μου επιτρέπετε  κύριε Δήμαρχε. Κυρία Κανατσίδη,  να σας 

ενημερώσω επίσης ότι,  εγγράφως είχε ζητήσει ο κύριος Δημητριάδης,  το οποίο το 

θεωρώ απαράδεκτο και ηθικά απαράδεκτο,  να τον ενημερώνω για τις τιμές των 

άλλων.  Αν είναι δυνατόν.   

Και πέραν αυτού,  όταν η εταιρεία αυτή εκδήλωσε  ενδιαφέρον και μας  έστειλε την 

… και μας πήρε και ένα τηλέφωνο και ξέρει, ήξερε τη διαδικασία. Το μεγάλο 

διακύβευμα ή μάλλον η μεγάλη διαφορά μας,  ήταν ότι  κύριος Δημητριάδης ήξερε ότι 

πάει για 5 χρόνια η παραλία. Αλλά ο νόμος και αυτό που θα εγκριθεί από το 

Υπουργείο Ναυτιλίας είναι για 3 χρόνια. Γιατί; Γιατί είναι με απευθείας παραχώρηση, 

πια. Ή άνευ διαγωνισμού παραχώρηση, καλύτερα. Δεν είναι … σταματάει να ισχύει 

η διακήρυξη. Κι εμείς τι κάναμε για να είμαστε… και  να μπορούμε και να δεσμεύουμε 

και την εταιρεία, το νέο παραχωρησιούχο; Τραβήξαμε και το λέμε και στις 

αποφάσεις. Σας λέω, διαβάστε τες,  είναι πολύ λεπτομερείς. Και θα αντιληφθείτε περί 

τίνος ακριβώς,  τη διαδικασία που κάναμε. Τραβήξαμε αυτές τις, εε τους  όρους της 

διακήρυξης,  οι οποίες είναι συμφέρουσες για το ΔΛΤ, που αφορά την οικονομική 
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επάρκεια δηλαδή, αυτουνού που θα έπαιρνε την παραλία. Και προσαρμόσαμε 

κάποιες άλλες. Ειδικά το πήγαμε σε τριετία.  Διαβάστε τες, έχουν ανακοινωθεί στο 

ΔΙΑΥΓΕΙΑ.   

Θα δείτε λοιπόν  και είναι και πολύ πιο  ωραία  πια,  αυτή η υπο τύπων,  μίνι 

διακήρυξη.   

Και βάζουμε δεσμεύσεις στον παραχωρησιούχο.  Τις ετοιμάζαμε δηλαδή,  πριν ακόμα 

την αναθέσουμε.  Για να μπορέσει να λειτουργήσει η παραλία αυτά τα τρία χρόνια. Και 

για τα επόμενα έτη,  βλέπουμε πάλι.  Αλλά,  θεωρώ ότι το σχήμα που ήρθε και έκανε 

το αίτημα,   είναι ένα πολύ σοβαρό σχήμα,  είναι ένας όμιλος πολύ μεγάλος.  Μόνο 

επιτυχίες σημειώνει,  σε ότι επιχειρήσεις αναλαμβάνει. Εμάς ο στόχος, πρέπει να 

είναι,  να δουλέψει η παραλία καλά.  Τώρα αν δεν την πήρε ο κύριος ΚΟΚΟΒΙΟΣ που 

ήρθε, η εταιρεία ΚΟΚΟΒΙΟΣ συγγνώμη,  με 31.000€,  πού θα μπορούσε να 

προσφέρει και περισσότερα χρήματα από την αρχή.  Και ήταν και κάτι,  που του το 

χα πει και εγώ ο ίδιος.  Του λέω,  βάλε παραπάνω.  

Γιατί την επόμενη μέρα,  ήρθε με 45,  η εταιρεία ΣΙΓΚΑΛ.  Πως θα πάρει  την παραλία 

με 31,  όταν η ΣΙΓΚΑΛ προσφέρει 45;  

κα Κανατσίδη:  Και γιατί δεν σκεφτήκατε τη ΣΙΓΚΑΛ, που ήταν  Ποριώτικια; 

κ. Μουτζουβής:  Είχα μιλήσει και με τον κύριο Λούζη  μιλούσα.  Έχουμε ανταλλάξει 

και μηνύματα και προχθές τον κάλεσα στο γραφείο, του λέω ισχύει η προσφορά;  Μου 

λέει ισχύει. Του λέω  εντάξει,  θα το δούμε.  Και ξαφνικά έρχεται η άλλη,  η προσφορά 

που ήτανε παραπάνω. Τώρα οι  τιμές στην πιάτσα,  μαθαίνονται.  Δεν θα πω ότι 

υπάρχει διαρροή από το Λιμενικό Ταμείο,  αλλά δεν κρύβονται κιόλας αυτά.  Και ο 

κύριος,  εεε και η εταιρεία του κυρίου Δημητριάδη ήξερε τις τιμές. Και ο ίδιος τις ήξερε 

και πολλοί, πολλοί, πολλοί άλλοι. Και είχαν συζητηθεί. Κι εγώ να μην τις έλεγα 

δηλαδή,  κάποιος άλλος τις έλεγε.  Δεν θα κάτσω να κάνω τώρα ούτε 

προανάκριση,  ούτε ανάκριση στα παιδιά που είμαστε μέσα στο Λιμενικό Ταμείο,  να 

δούμε  αν τις είπε κάποιος.  Εν τη ρύμη του λόγου ή και σε  έναν καφέ. Καταλάβατε; 

κα Κανατσίδη:  Μάλιστα. 

……………… 

Ακούγονται ομιλίες από κάποιον δημοτικό σύμβουλο, χωρίς μικρόφωνο και  ιδιαίτερα 

χαμηλόφωνα, αδύνατη η απομαγνητοφώνηση. 

……… 

Πρόεδρος:  Ολοκληρώσαμε;  Υπάρχει τίποτε άλλο; 
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κ. Μουτζουβής:  Ναι, μπορεί και η ίδια η εταιρεία,  η ΧΙ εταιρεία,  να πει σε κάποιον 

άλλον ότι, εγώ κάνω μία προσφορά στον Πόρο κι έτσι και να μαθευτεί κιόλας. Γιατί 

είναι και συγκεκριμένες αυτές που … 

Πρόεδρος:  Δεν έχει και νόημα τώρα,  να το συζητάμε. 

κ. Μουτζουβής:  Εν πάση περιπτώσει, θεωρώ ότι ήταν και το βέλτιστο που 

μπορούσε να γίνει με αυτήν την εταιρεία. Γιατί δεν έχει πρόβλημα και δεν διακυβεύεται 

ούτε η επάρκεια της η οικονομική και η επιχειρηματική της δραστηριότητα είναι 

επαρκέστατη.   

Πρόεδρος:  Ωραία.  Να προχωρήσουμε στα θέματα; 

 

ΘΕΜΑ 1ο: ΕΓΚΡΙΣΗ 4ΗΣ ΑΝΑΜΟΡΦΩΣΗΣ ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΜΟΥ ΤΟΥ 

ΔΗΜΟΥ ΠΟΡΟΥ ΓΙΑ  ΤΟ ΕΤΟΣ 2024 

 

Πρόεδρος:  Πρώτο θέμα,  έγκριση τέταρτης αναμόρφωσης προϋπολογισμού του 

Δήμου Πόρου για  το έτος 2024.  Το εισηγείται ο κύριος Κανατσίδης. 

κ. Κανατσίδης:  Ναι. Η Δημοτική Επιτροπή με την απόφαση της,  αφού αποδέχθηκε 

το σχέδιο της εισήγησης της τέταρτης αναμόρφωσης του προϋπολογισμού του 

Δήμου,  φέρνει  το θέμα στο Δημοτικό Συμβούλιο για έγκριση.   

Τρία είναι τα κυριότερα θέματα του προϋπολογισμού, της αναθεώρησης 

του  προϋπολογισμού, της αναμόρφωσης του προϋπολογισμού.   

Η επιχορήγηση των 322.400€, του Υπουργείου Εμπορικής Ναυτιλίας για την 

αφαλάτωση. Η επιχορήγηση από το Υπουργείο Εσωτερικών, 15.000€,  για να 

καλύψουμε ανάγκες Πολιτικής προστασίας.  Και τρίτον  η  διαχείριση των σχολικών 

μονάδων,  μετά την κατάργηση των σχολικών επιτροπών. 

Πρόεδρος:  Υπάρχει κάποιο ερώτημα; Ορίστε; Όχι. 

Να πάμε προς ψήφιση. Η Πρόεδρος, ναι.   

Πρόεδρος:  Κυρία Κουτουζή;   

κα  Κουτουζή: Ναι. 

Πρόεδρος:  Κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης: Ναι. 

Πρόεδρος:  Κυρία Μακρή; 

κα Μακρή: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Μουτζουβής; 
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κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος:  Κύριος Χαρακλάνης; 

κ. Χαρακλάνης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος  Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Ναι. 

Πρόεδρος:  κυρία Ροή; 

κα Ροή: Ναι. 

Πρόεδρος:  Ομόφωνα το πρώτο.1 

 

ΘΕΜΑ 2ο: ΕΓΚΡΙΣΗ 2ΗΣ ΑΝΑΜΟΡΦΩΣΗΣ ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΜΟΥ 

ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΛΙΜΕΝΙΚΟΥ ΤΑΜΕΙΟΥ ΠΟΡΟΥ ΕΤΟΥΣ 2024 

 

Πρόεδρος: Δεύτερο θέμα. Έγκριση δεύτερης αναμόρφωσης προϋπολογισμού 

Δημοτικού Λιμενικού Ταμείου Πόρου, για το 2024. Το εισηγείται ο κύριος Μουτζουβής. 

κ. Μουτζουβής: Ναι, είναι και η δεύτερη αναμόρφωση που κάνουμε για το 

έτος. Προέκυψαν κάποιες νέες απαιτήσεις για…  στον προϋπολογισμό.  Έχει εγκριθεί 

από το ΔΣ. Δεν ξέρω,  αν θέλετε κάποια ιδιαίτερη…  

κ. Λίτσας: Απλώς, μια διευκρίνιση. Για το τυπικό. Δεν υπάρχει εισήγηση 

της  Οικονομικής Υπηρεσίας ή  του Δημάρχου,  παρά μόνο το δικό σας.  Είναι τυπικό 

αυτό.  Γιατί στην εισήγηση,  είναι και τα διαβιβαστικά. Τι θα τεθεί προς ψηφοφορία, 

για απόφαση; Και τι θα καθαρογράψει η κυρία Πρωτόπαπα; Άρα νομίζω ότι, το τυπικό 

είναι να υπάρχει και μία εισήγηση της Οικονομικής Υπηρεσίας.   

Πρόεδρος:  Η  Οικονομική Υπηρεσία λέει ότι, επαρκεί αυτό που έρχεται από το 

Λιμενικό Ταμείο.  

                                            
1 Η συγκεκριμένη απόφαση έλαβε αριθμό  70/2024 και ΑΔΑ: Ψ2ΨΦΩΞΝ-8Φ7  

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A82%CE%A8%CE%A6%CE%A9%CE%9E%CE%9D-8%CE%A67
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κ. Λίτσας: Εντάξει.   

κ. Μουτζουβής:  Δεν … 

κ. Λίτσας: Εντάξει, θα το ψηφίσουμε εννοείται, αλλά… 

Πρόεδρος:  Όχι σας λέω, επειδή έχει τεθεί σαν ερώτημα.   

κ. Λίτσας: Θα το δούμε.  Είχε έρθει σαν ερώτημα πάλι;  

Πρόεδρος:  Ναι.  

κ. Λίτσας: Okay. 

κ. Μουτζουβής:  Ε  και το επόμενο  θέμα,  αφορά πάλι εμάς, είναι για την … 

κ. Λίτσας: Ναι, το δεύτερο ναι, είναι … 

κ. Μουτζουβής: Α… συγνώμη. 

κ. Λίτσας: Ναι, Ναι.  

 

Πρόεδρος: Λοιπόν, η Πρόεδρος Ναι.  

Πρόεδρος:  Κυρία Κουτουζή;   

κα  Κουτουζή: Ναι. 

Πρόεδρος:  Κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης: Ναι. 

Πρόεδρος:  Κυρία Μακρή; 

κα Μακρή: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος:  Κύριος Χαρακλάνης; 

κ. Χαρακλάνης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος  Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Ναι. 

Πρόεδρος:  κυρία Ροή; 
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κα Ροή: Ναι. 

Πρόεδρος:  Ομόφωνα το δεύτερο.2 

 

ΘΕΜΑ 3ο: ΕΓΚΡΙΣΗ ΤΡΙΜΗΝΙΑΙΑΣ ΕΚΘΕΣΗΣ ΕΚΤΕΛΕΣΗΣ 

ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΜΟΥ  ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΛΙΜΕΝΙΚΟΥ ΤΑΜΕΙΟΥ ΠΟΡΟΥ 

1ΟΥ ΤΡΙΜΗΝΟΥ 2024 

 

Πρόεδρος: Τρίτο θέμα. Έγκριση τριμηνιαίας  έκθεσης,  εκτέλεσης προϋπολογισμού 

Δημοτικού Λιμενικού Ταμείου Πόρου για  το  ‘24. Το εισηγείται ο κύριος Μουτζουβής. 

κ. Μουτζουβής: Εντάξει,  πάλι και για αυτό το θέμα,  υποβάλλεται είκοσι μέρες μετά 

τη λήξη του τριμήνου.  Δεν ξέρω αν την έχετε... διεξοδικά. Οικονομικά στοιχεία είναι. 

Είναι και από την Υπηρεσία του Δήμου. 

κ. Λίτσας: Απλώς, πιστεύω ότι, πρέπει να υπάρχει και εισήγηση της Οικονομικής 

Υπηρεσίας του Δήμου. Αλλά δεν πειράζει.  

Πρόεδρος:  Θα το ξανά θέσουμε ως θέμα. 

κ. Λίτσας: Να το δούμε με τον κύριο Μαρινάκη. 

κ. Μουτζουβής: Θα το δούμε με τον κύριο Μαρινάκη.   

Πρόεδρος: Θα το ξαναθέσουμε.  

Πρόεδρος: Η Πρόεδρος Ναι. 

Πρόεδρος:  Κυρία Κουτουζή;   

κα  Κουτουζή: Ναι. 

Πρόεδρος:  Κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης: Ναι. 

Πρόεδρος:  Κυρία Μακρή; 

κα Μακρή: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Ναι. 

                                            
2 Η συγκεκριμένη απόφαση έλαβε αριθμό  71/2024 και ΑΔΑ: 6ΛΞΟΩΞΝ-ΨΟΕ  

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/6%CE%9B%CE%9E%CE%9F%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%A8%CE%9F%CE%95
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Πρόεδρος:  Κύριος Χαρακλάνης; 

κ. Χαρακλάνης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος  Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Ναι. 

Πρόεδρος:  κυρία Ροή; 

κα Ροή: Ναι. 

Πρόεδρος: Ομόφωνα και το τρίτο.3 

 

ΘΕΜΑ 4ο: ΚΑΘΟΡΙΣΜΟΣ ΑΜΟΙΒΗΣ ΔΙΚΗΓΟΡΟΥ (ΥΠΟΘΕΣΗ 

ΚΑΤΑΘΕΣΗ ΣΤΕ  ΑΙΤΗΣΗΣ ΑΝΑΣΤΟΛΗΣ ΤΗΣ ΥΠ’ ΑΡΙΘΜΟΝ 

ΚΑΤΑΘΕΣΗΣ ΣΤΕ 1471/2024  ΑΙΤΗΣΗ ΑΚΥΡΩΣΗΣ)   

 

Πρόεδρος: Τέταρτο. Καθορισμός αμοιβής δικηγόρου. Υπόθεση κατάθεση 

ΣΤΕ  αίτησης  αναστολής της υπ’ αριθμόν   κατάθεσης ΣΤΕ 1471 του  ‘24,  αίτηση 

ακύρωσης.  Το εισηγείται ο   Δήμαρχος. 

Δήμαρχος: Ναι κοινοποιήθηκε  στο Δήμο μας η υπ’ αριθμό 1471 του 2024,  αίτηση 

ακύρωσης απόφασης Δημάρχου, ενώπιος Συμβούλιο Επικρατείας  από τον κύριο 

Ιωάννη Δημητριάδη. Σύμφωνα με τις,  με τις  συμβουλές της Ειδικού Συμβούλου,  της 

νομικής Ειδικής Συμβούλου του Δήμου, έπρεπε να αναθέσουμε σε δικηγόρο να 

παραστεί στο Συμβούλιο της Επικρατείας,  κατά των ενεργειών αυτών. Έτσι 

δεχτήκαμε προσφορά στη Δημοτική Επιτροπή, τον ξέρουνε τα μέλη της  Δημοτικής 

Επιτροπής,  για το δικηγόρο τον κύριο  Λογγινίδη και σήμερα εισηγούμαι τον 

καθορισμό της αμοιβής του δικηγόρου Θεσσαλονίκης, κυρίου Παναγιώτη 

Λογγινίδη, προκειμένου να προβεί σε ενέργειες για τις οποίες κατέστη 

πληρεξούσιος  δυνάμει   της υπ’ αριθμό 74, του 2024 απόφαση της Δημοτικής 

Επιτροπής για το συνολικό ποσό των 4.092€ με ΦΠΑ σύμφωνα με την από την 

26/6/2024 προσφορά του. 

                                            
3 Η συγκεκριμένη απόφαση έλαβε αριθμό 72/2024 και ΑΔΑ: 9Η34ΩΞΝ-ΚΡΛ  

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/9%CE%9734%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%9A%CE%A1%CE%9B
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Πρόεδρος:  Υπάρχει κάποιο ερώτημα;  Όχι.  Πάμε προς ψήφιση. 

Πρόεδρος:  Η Πρόεδρος, ναι. 

Πρόεδρος:  Κυρία Κουτουζή;   

κα  Κουτουζή: Ναι. 

Πρόεδρος:  Κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης: Ναι. 

Πρόεδρος:  Κυρία Μακρή; 

κα Μακρή: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος:  Κύριος Χαρακλάνης; 

κ. Χαρακλάνης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Όχι. 

Πρόεδρος: Κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Όχι. 

Πρόεδρος: Κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Όχι. 

Πρόεδρος: Κυρία Ροή; 

κα Ροή: Όχι. 

Πρόεδρος: Κατά πλειοψηφία το τέταρτο.4 

 

Ευχαριστώ πολύ. 

 

Ολοκληρώθηκε η συνεδρίαση.  

  

                                            
4 Η συγκεκριμένη απόφαση έλαβε αριθμό  73/2024 και  ΑΔΑ: 96Α3ΩΞΝ-ΗΛΤ   

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/96%CE%913%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%97%CE%9B%CE%A4
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/96%CE%913%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%97%CE%9B%CE%A4
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ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ Ι 

ΥΠΟΓΡΑΦΕΣ ΣΥΜΜΕΤΕΧΟΝΤΩΝ 

 

Τα πρακτικά της 15ης Συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου Πόρου, της 1ης 

Ιουλίου 2024, υπογράφονται από όλους τους συμμετέχοντες Δημοτικούς 

Συμβούλους5 ως ακολούθως : 

1 Γρίβα Ιωάννα (Πρόεδρος) 

 

 

2 Κουτουζή Ελένη (Γραμματέας) 

 

 

3 Κανατσίδης Γεώργιος 

 

 

4 Μακρή Αγγελική 

 

 

5 Μάνεσης Κυριάκος 

 

Απών 

6 Ροΐδης Κωνσταντίνος 

 

 

7 Μουτζουβής Κωνσταντίνος 

 

 

8 Ρούσσος Ιωάννης 

 

 

9 Χαρακλάνης Θεόδωρος 

 

 

10 Δημητριάδης Ιωάννης 

 

Απών 

                                            
5 Βάσει της παρ.3, του άρ. 97, του Ν. 3463/2006 (ΦΕΚ 114/Α’/2006). 
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11 Κανατσίδη Ελένη (Αντιπρόεδρος) 

 

 

12 Καραμάνη – Μοσχογιάννη 

Κωνσταντίνα 

Απούσα 

13 Λίτσας Χρήστος 

 

 

14 Παπαχρήστου Αναστάσιος 

 

 

15 Ροή Χριστίνα 
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ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ ΙΙ 

ΠΙΝΑΚΑΣ ΑΠΟΦΑΣΕΩΝ 

 

1
5

η
 Σ

Υ
Ν

Ε
Δ

Ρ
ΙΑ

Σ
Η

 

70/2024 Έγκριση 4ης αναμόρφωσης Προϋπολογισμού Δήμου Πόρου έτους 2024. ΑΔΑ: Ψ2ΨΦΩΞΝ-8Φ7  

71/2024 Έγκριση 2ης αναμόρφωσης Προϋπολογισμού Δημοτικού Λιμενικού Ταμείου Πόρου 

έτους 2024. 

ΑΔΑ: 6ΛΞΟΩΞΝ-ΨΟΕ  

72/2024 Έγκριση τριμηνιαίας έκθεσης εκτέλεσης Προϋπολογισμού Δημοτικού Λιμενικού Ταμείου 

Πόρου 1ου τριμήνου 2024. 

ΑΔΑ: 9Η34ΩΞΝ-ΚΡΛ  

73/2024 Καθορισμός αμοιβής δικηγόρου (υπόθεση με αρ. κατάθεσης ΣτΕ εδ116/2024 Αίτησης 

Αναστολής και της με αρ. κατάθεσης ΣτΕ 1471/2024). 

ΑΔΑ: 96Α3ΩΞΝ-ΗΛΤ   

 

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A82%CE%A8%CE%A6%CE%A9%CE%9E%CE%9D-8%CE%A67
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/6%CE%9B%CE%9E%CE%9F%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%A8%CE%9F%CE%95
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/9%CE%9734%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%9A%CE%A1%CE%9B
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/96%CE%913%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%97%CE%9B%CE%A4

